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Lugt, Arjen van der

Van: judithvdbunt@hotmail.com

Verzonden: zondag 30 juni 2019 22:08

Aan: Lugt, Arjen van der

CC: kees.debruijn@hotmail.com; dickstapel02@gmail.com; 

janwoutervanwijngaarden@hetnet.nl; leendertoosterom@hotmail.com; 

yannicksix@hotmail.com

Onderwerp: Vraag voor forum SL

Hoi Arjen, 

 

Nog een vraag voor het forum samenleving bij het onderdeel Gelegenheid tot het stellen van vragen.  

 

 

Meer muziek in de klas 

In Oudewater ontvangen de basisscholen een rijkssubsidie voor aanvullend muziekonderwijs. Door deze 

aanvulling op het reguliere muziekonderwijs konden alle leerlingen met behulp van diverse 

instrumenten muzieklessen onder leiding van professionals volgen in het Muziekhuis. Nu de rijksregeling 

ophoudt te bestaan, kan deze vorm van muziekonderwijs geen vervolg krijgen. Dat zou erg jammer zijn, 

aangezien muziekonderwijs bijzonder waardevol is en een positieve bijdrage levert aan de ontwikkeling van 

kinderen.  

In Woerden wordt deze week een convenant ondertekend voor ‘meer muziek in de klas’ tussen gemeente, 

onderwijs en culturele instellingen om meer muziekonderwijs mogelijk te maken op de basisscholen aldaar.  

 

Vraag: Gaat het Oudewaterse college ook het initiatief nemen voor het opstellen van een dergelijk 

convenant?  

 

 

Voor meer info: https://www.meermuziekindeklas.nl/nl 

 

 

 

 

https://www.ad.nl/woerden/ook-koningin-maxima-wil-meer-muziek-in-woerdense-klaslokalen~a848d0d4/ 

 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

Judith de Vor 


